
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. 04. 25. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

munkaterv szerinti, nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József     polgármester 

  Pintér Gergő     alpolgármester  

  Erdős Sándor János   képviselő  

 Horváth Ferencné    képviselő 

  Dr. Lőrincz Viktória   képviselő 

  Kujbus András György   képviselő  

 Rózsa János    képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András   jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes    köztisztviselő 

   

További meghívottak: 

 Papp Tibor      rendőrőrs őrsparancsnok 

 Soós Attila     tűzoltóparancsnok 

  Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi   SZASZK intézményvezető 

   

  

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontok közül a 4. napirendi pontot vegye le a napirendről, mert az Állami Főépítész 

asszony észrevételeket tett az Integrált Településfejlesztési Stratégiával kapcsolatban. 

 

Napirend: 

 

1. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 

2023-as évre vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor őrsparancsnok 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Soós Attila tűzoltóparancsnok 

 

3. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi intézményvezető 



2 

 

 

4. A temetőkről és a temetkezésről szóló 19/2023.(XII.8.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

5. Siketek és Nagyothallók Országos Szövetségének támogatás 

megállapítására irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Döntés pályázat beadásáról szociális célú tűzifa támogatásra  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. Mezőgazdasági vontatóval végzett bérmunka térítési díjának 

megállapítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. Étkezési intézményi térítési díjak felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

9. Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a Kadarkút 048/46 hrsz. alatti 

ingatlan villamos energia ellátáshoz 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

10. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

50/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

1. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 2023-as évre 

vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm körünkben Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok urakat. Megkérdezte, hogy van-

e kérdés a beszámolóval kapcsolatban a százados Úrhoz. 

 

Rózsa János képviselő 

Szeretném megkérdezni, hogy a belső irodai helyiségek mikor letten karban tartva a rendőrség 

épületében, hogy a szolgálati hely méltó legyen egy rendőrőrshöz? 

A másik kérdésem, korábban a nagykapu el lett bontva, aminek a kapu része megvan. Az 

1920-as években készült. Gondolkodtak-e arról, hogy a rendőrséghez új kapu készüljön? 
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Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok 

Amikor a tetőcsere megtörtént az őrs épületén, akkor volt a belső terek festése, felújítása. 

A második kérdésre válaszolva semmi akadálya nem lenne a kerítés felújításának. Ha ehhez 

az önkormányzat és a képviselő-testület is hozzájárul, ennek akadálya nincsen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt szeretném megkérdezni, a tavalyi évben is megkérdeztem ezt, hogy a Vótapusztai utat 

milyen sűrűn ellenőrzik, amiatt, hogy ott nagy forgalom van?  Hordják a trágyát folyamatosan 

és a bűzhatás miatt tudjuk, hogy mikor kellene kimenni ellenőrizni. Tavaly azt ígérték, hogy 

többször ellenőrzik, hogy van-e behajtási engedélyük. 

A polgármesternek vagy a jegyzőnek kellene erre válaszolni, hogy a tavalyi évben hányszor 

adtak ki behajtási engedélyt és amikor kiadták Önöket értesítették-e, hogy egy fokozott 

ellenőrzés elvárható. 

 

Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok 

Fokozott ellenőrzést erre az útra fordítani, ezzel a fogalommal elrendelni nem tudunk mi. Ezt 

az illetékes körzeti megbízottnak tudom kiadni illetve az egész állománynak, de nyilván őneki 

kell ezt rendszeresebben visszaellenőrizni. A tavalyi évben illetve az idén is a Vótapusztai 

részt kiemelten kellett néznünk, nem csak emiatt. Több problémánk volt, voltak olyan hetek, 

amikor ott állandó rendőri jelenlét volt.  

 

Elmondta, hogy nem mindegyik kamion van megállítva. Arra válaszolni nem tud, hogy az 

önkormányzat kinek ad ki engedélyt. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Mivel tegnap volt a rendőrnap magam és a képviselő-testület nevében megköszönöm 

Kadarkút Város közbiztonságáért és az egész megye közbiztonságáért végzett munkát. Jó erőt 

egészséget sok sikert kívánunk. Köszönöm szépen, hogy személyesen is megjelent a 

képviselő-testületi ülésen. 

 

Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok 

Köszönöm szépen, engedjék meg, hogy én is megköszönjem a városért végzett munkájukat és 

köszönöm az őrs felé mutatott támogatásukat és pozitív hozzáállásukat. 

 

Papp Tibor r. százados, őrsparancsnok 1410 órakor elhagyta a termet. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót a 2023. évre vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2024.(IV.25.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város 2023. évi közbiztonsági helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Soós Attila tűzoltóparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm Soós Attila tűzoltó parancsnok Urat az önkormányzati tűzoltóság részéről.  

Megkérdezem van-e kérdés parancsnok Úrhoz? 
 

Rózsa János képviselő 

A beszámolóban megemlítésre került, hogy sok olyan riasztás volt, ami nem volt helytálló. 

Van-e ennek következménye és lehet-e követni kik voltak azok, akik feleslegesen hívták az 

állomást? 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok köszöntött mindenkit és elmondta, hogy négy kategória van. 

Ezek a tűzeset, a műszaki mentés, a téves jelzés és a szándékosan megtévesztő jelzés. 

Elmondta, hogy a szándékosan megtévesztő jelzés azt jelenti, hogy valaki szórakozásból 

betelefonál, ilyen esetük nem volt. Ha a jelzés szándékosan megtévesztő, akkor elindul egy 

eljárás. A téves jelzéseknél nem tudják hova tartozik a jelzés. ide tartozik a tűzjelzők jelzése 

is. A téves jelzések nagyrésze a tűzjelzőkből adódik. Elmondta, ha riasztás van, kötelességük 

kimenni nem mérlegelhetnek. 

 

Karsai József polgármester elmondta hol találhatóak tűzjelzők a városban. Elmondta, hogy 

a téves jelzést 1 percen belül le kell mondani. 

 

Rózsa János képviselő 

Az óvodához nem lenne jó tűzjelzőt felszerelni? 

 

Karsai József polgármester 

Törvény írja elő hova kell kötelezően tűzjelzőket felszerelni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Megkérdezem a parancsnok Urat szóban szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok elmondta, hogy a tűzoltóság Állami normatívából működik. 

Alapnormából és kiegészítő forrásokból. 

A tavalyi évben 6 főállású és 5 önkéntes tűzoltóval kezdték meg a munkánkat. 

Elmondta, hogy további 4 fő a 40 órás tanfolyamot elvégezte és a későbbiekben vonulni is 

szeretne. 

Elmondta, hogy az lenne az ideális, ha 8-10 főállású tűzoltóval tudnának működni, de erre 

nincs forrás. 
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Elmondta, hogy Kadarkút város területére vonulnak a legtöbbet és a feladatuk átfordult a 

műszaki mentések irányába. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Az a véleménye, hogy a tűzoltóság dolgozói lelkiismeretesen végzik a munkájukat. 

 

Karsai József polgármester  

Aki elfogadja a tűzvédelem helyzetéről szóló beszámolót az abban foglaltak szerint a 2023-as 

évre vonatkozóan, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2024.(IV.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

tűzvédelem helyzetéről szóló beszámolót a 2023-as évre 

vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok megköszönte az együttműködést és 1420 órakor elhagyta a 

termet. 

 

3. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester köszöntötte Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi intézményvezető 

asszonyt és megkérdezte a képviselő-testületet, hogy van-e kérdés, észrevétel a beszámolóval 

kapcsolatban? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nagyon örülök, hogy végre egy nyílt testületi ülésen is lehet tárgyalni a szociális 

alapszolgáltatási központ témáját. 

Meg szeretném köszönni a mostani intézményvezető asszonynak a beszámolóját. Nyilván 

mindenki elolvasta. Látjuk, hogy ilyen egy beszámoló. Ilyen egy szakmailag elfogadható 

beszámoló, ahol az intézményvezető nem a CTR- C és CTR –V gombot használja, hanem 

leírja a valós problémákat tényadatokkal és minden egyébbel. Nagyon köszönöm a részletes 

beszámolót, viszont biztos vagyok benne, hogy rendkívül nehéz helyzetben kellett neki ezt a 

beszámolót elkészítenie. Hiszen neki egy olyan évről kellett elénk tennie egy beszámolót 

amiben nem vett részt. Ehhez képest kaptunk egy tényleg mindenre kiterjedő beszámolót. 

Hogy az előző intézményvezető mit hagyott „ránk”, azt mindenki elolvasta. Ebben nálam két 

kérdés merül fel, de ezt nem az intézményvezető asszony tudja megmondani, hanem a 

polgármester, aki átvette, vagy akit megbízott, hogy vegye át a leváltott intézményvezetőtől a 

hivatalát. Ugyanis elég sok helyen a nincs adat szerepel. Ami bennem két dolgot vet fel. Ez 
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kétféleképpen lehetséges. Vagy nem is készült, ami egész egyszerűen hanyagság és akkor itt 

jön a felelőssége a testületnek is, hogy itt agyon volt dicsérve az előző vezetés, közben pedig 

nem volt dokumentálva. Ezen beszámoló alapján 2023-ban a családsegítő és gyermekjóléti 

szolgálatban nem volt dokumentáció. Összesen 3 esettel kapcsolatos dokumentációt talált meg 

az intézményvezető. Ha viszont volt, de amikor Ő ehhez hozzájutott volna eltűnt akkor az 

nem hanyagság, hanem az én álláspontom szerint – de majd biztos a polgármester Úr ezt 

másképp látja, mindig másképp látja-  bizonyos bűncselekmények elkövetését is felveti. 

 

Nyilván Ön többet tud erről, hiszen amikor az intézményvezető asszonyt a korábbit 

leváltottuk, akkor Ön még a testületet is itt hagyta kétszer. Kivonult miután Ő is kivonult, és 

nem nagyon érdekelte, hogy a mi munkánk hogy zajlik tovább, miközben Ön vezeti a testületi 

ülést. Lehet, hogy éppen ezt beszélgették meg, nem tudom ez csak feltételezés. Hogy vette át 

a régi intézményvezetőtől az irattárazást, kit bízott meg vele, Ön ott volt-e? És ezek után 

gondolkodik-e azon, hogy miután nemhogy hiányos, hanem szinte semmilyen aktát nem 

hagyott itt 2023-ról tervez-e bármilyen egyéb intézkedést?  Én azt gondolom, ha a testület 

egyetért, és ezt indítványozom is – nem tudom ki áll mellém, hogy a testület szeretné tisztázni 

a 2023-as évet – állítsunk fel egy vizsgáló bizottságot és derítsük ki, hogy volt-e irattározás, 

voltak-e akták. Rendesen végezte-e a munkáját a volt intézményvezető, vagy pedig amikor 

távozott akkor esetleg uram bocsá megsemmisített egy csomó iratot. 

 

Karsai József polgármester 

A megbízott intézményvezető asszony vette át ezeket az anomáliákat velem is közölte. Én 

beszéltem a volt intézményvezető asszonnyal, azt mondta, hogy minden dokumentációt 

hiánytalanul átadott. Mivel én nem voltam ott mellette egész évben, hogy mit dokumentált mit 

sem. Az is előfordulhat, hogy ennyi eset volt, az is előfordulhat, hogy ennyi esetet 

dokumentált le. Én úgy gondolom erre már kár időt pazarolni. Egy eltávozott 

intézményvezetőt még elkezdünk vegzálni, úgy gondolom ez továbbra sem az én stílusom. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ha megengedi akkor erre reagálnék. Már csak azért is mert volt olyan intézményvezető akit 

eltávolítottak és azután sikerült vegzálni. Ez az egyik. És azt ne felejtsük el, ezt nagyon jól 

sikerült megtenni. Nem ilyen szinten, sokkal tovább mentek bizonyos intézményvezetővel 

szemben. Ez nem vegzálás. Az az ember itt volt intézményvezető. A 2023-as évről nem 

tudjuk, hogy volt-e Kadarkúton gyermekvédelem, mert az akták alapján nem látjuk. Nem 

vegzálás, számoljon el a munkájával. Miért kapott fizetést? Azért, hogy a nyugdíjas napon 

Önnel táncoljon? 

Az hogy Ön mit gondol egy dolog, én a képviselő-társaimat kérem, hogy szakmai alapon 

állítsunk fel egy bizottságot. 

 

Elmondta, ha a számítógépbe ha valami bekerül annak nyoma van. Ha az megsemmisül azt is 

ki lehet deríteni. 

Véleménye szerint a Kadarkútiak megérdemlik ezt. 

Az indítványát fenntartja azért is mert a gyermekvédelemről van szó. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy rálát a gyermekvédelemre és ezek a feladatok el 

voltak látva. 

 

Horváth Ferencné képviselő elmondta, hogy örül annak, hogy sikerült kiválasztani az új 

intézményvezetőt. Sok jót hallott róla. Elmondta, hogy Ő a régi intézményvezetőt támogatta, 

mert nem volt információja a történésekről. Elmondta, hogy a mostani intézményvezető 
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folyamatosan tájékoztatja, amit megköszönt. Elmondta, hogy Ő nem szeretne 

vizsgálóbizottságot felállítani. 

 

Kujbus András György képviselő elmondta, hogy intézményvezető a rövid idő alatt új 

profilt adott az intézménynek. Megkérte, hogy ezt ugyan ilyen színvonalon folytassa tovább. 

Elmondta, hogy voltak aggályai az új intézményvezetővel, de örül annak, hogy az aggálya 

nem állta meg a helyét.  

A tanodával és a Máltai Szeretetszolgálattal kapcsolatban elmondta, hogy példaértékű munkát 

végeznek a településen és örül annak, hogy jó a kapcsolata velük az intézménynek. 

Elmondott egy sürgős esetet, amelyben intézményvezető asszonynak is köszönhetően gyorsan 

elintéződött a receptírás és a gyógyszerkiváltás. 

 

Pintér Gergő alpolgármesternek az a véleménye, hogy az eddig elvégzett munka alapján jól 

döntött a képviselő-testület. Kérte, hogy ennél csak magasabb szintre lépjen az 

intézményvezető munkája. 

 

Megkérdezte az intézményvezetőt, hogy az adathiány hátráltatja-e a jelenlegi munkáját és 

szeretett-e a testület felé ezzel kapcsolatban valamit. 

 

Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi intézményvezető 

Ez egy beszámoló, amelyben tényadatokat is közöl. Itt nem csak arról van szó, hogy az én 

munkámat könnyíti vagy nehezíti, hanem hogy mi volt és mi történt az elmúlt évben. Az, 

hogy akkor mi történt, nem feltétlenül befolyásolja, hogy most mi zajlik, mert lehet, hogy le 

lettek zárva ügyek, amik vagy megoldódtak gyorsan, mondjuk egy személyes kontaktussal és 

akkor amiatt nem keletkezett dokumentáció. Vagy tényleg nem történt annyi esemény, amit 

azért nehezen tudok elképzelni, mert mialatt itt vagyok két-három hónapja lassan, a 3 jelzés 

helyett két hónap alatt van 11. Ezek megtörtént események. Vagy családon belüli 

konfliktushelyzetek, vagy az iskolai és óvodai hiányzások. 

 

Elmondta, hogy konkrétan nem hátráltatja, mert nem tudja pontosan, hogy mi volt az. A 

tavalyi évhez kötődő eseményeknél 1 esetben nem tudott a rendőrség felé adatot szolgáltatni, 

mert nem volt adat. 

Elmondta, hogy nem a családok szétrobbantása a cél, hanem, hogy a problémák helyben 

megoldódjanak. A későbbiekben ebben szeretne tevékenyen együttműködni.  

Elmondta, hogy a Máltai Szeretetszolgálattal nagyon jó a kapcsolata. 

Elmondta, hogy az Intézkedési tervben szerepel a tavalyi évre vonatkozóan, hogy a felettes 

szervek is hasonló mennyiségű jelzéssel találkoztak. 

Elmondta, hogy minden hónapban le kell adni egy táblázatot az eseményekről, ami az előző 

intézményvezető esetében ritkán volt leadva. 

 

Kujbus András György képviselő megkérdezte, hogy a fentebbi társszerveknél nem 

lehetnek-e adatok, amiket esetleg innen  küldtek. 

 

Dr. Hoffmann-né Hetesi Noémi intézményvezető elmondta, hogy volt már rá példa, hogy 

aki kapta a jelzést az el tudta újra küldeni, de felettes szervekhez el sem érnek ezek a jelzések. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy ez úgy bukhat elő, ha egy olyan helyre ment 

egy felsőbb szintre a jelzés, és kérik az intézményvezetőtől az előzmény iratokat. 

Nem érti miért kellett az aktákat eltüntetni, mert a hiányos akták is többek, mint a semmilyen 

akták. 
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Karsai József polgármester 

A volt intézményvezető asszonyról nem lehet elmondani, hogy egy „Matyó hímzés” volt, de 

azt, hogy a feladatát nem látta el az nem így van. Hozzám azonnal jelzés érkezik, ha valahol 

gyermekvédelem, idősgondozás, családsegítés kapcsán probléma van. 

 

Elmondta, hogy személyesen jár minden egyeztető fórumra. Ő az egész rendszerrel nem ért 

egyet, mert véleménye szerint a problémát helyben kell megoldani.  Elmondta, hogy a 

múltban nem tud olyan esetről, amit nem tudtak volna megoldani. ha ezt nem dokumentálta le 

az intézményvezető ott hibát követett el. Megkérdezte mit kezdjenek el vizsgálni, mert nincs 

konkrét eset. Az a véleménye, hogy ez a polgármester lejáratása és a vizsgálódásnak már nem 

látja értelmét. 

 

A beszámolóval kapcsolatban elmondta, hogy az intézményvezető eddigi munkájával Ő is 

meg van elégedve, napi kapcsolatban vannak. Örül annak, hogy a beszámoló mindenre 

kiterjed. Úgy gondolja, hogy Kadarkúton a családok biztonságban vannak. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy a bizottság felállítását nem a polgármester 

ellen indítványozta. Elmondta, hogy nem csak most szólalt fel a régi intézményvezető ellen, 

hanem folyamatosan. 

Utalt arra, hogy Kadarkúton nem egyforma az intézményvezetők megítélése. 

Beszélt a belső ellenőrzési jelentésben leírt szabálytalanságokról, amelyek mind a szociális 

alapszolgáltatási központtal kapcsolatosak. 

 

Erdős Sándor János képviselő szerint le kellene zárni a múltat, örül annak, hogy van egy jó 

új vezető. Sok sikert kívánt az intézményvezető munkájához. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 
A beszámoló 22. oldalán leírták rólunk, hogy megyei szinten is nem volt túl jó vízhangunk. 

Nyilván ez a múlt, de ha kérhetem lehet, hogy megkérdezném a volt intézményvezető 

asszonyt, hogy lehet az, hogy nincs adat. 

Lehet, hogy nem változik semmi, de lehet, hogy van valami magyarázata rá. 

A nyomozással és a bizottság felállításával nem ért egyet. 

 

Kujbus András György képviselő elmondta, hogy nem szeretne a múlttal foglalkozni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy a vizsgálóbizottság alatt nem 

nyomozóhatóságot értett. Szeretne egy tiszta képet látni. 

 

Karsai József polgármester beszélt a saját helyzetéről a döntéseivel kapcsolatban. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásáról szóló beszámolót a 2023. évre vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

szóló beszámolót a 2023. évre vonatkozóan az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki a vizsgálóbizottság felállítását támogatja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 4 nem szavazattal 2 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

54/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

nem támogatja vizsgálóbizottság felállítását a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ volt 

intézményvezetőjével szemben. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A temetőkről és a temetkezésről szóló 19/2023.(XII.8.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester  
A temető rendeletet amikor elfogadta a képviselő-testület az tartalmazott 15%-os díjemelést. 

Az elfogadott módosítás a rendeletbe beépítésre került. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 19/2023.(XII.8.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2024.(IV.26.) önkormányzati rendelete 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 19/2023.(XII.8.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 
A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5. Siketek és Nagyothallók Országos Szövetségének támogatás megállapítására irányuló 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiadva. 

 

A Siketek és Nagyothallók Országos Szövetsége Somogy Megyei Szervezetének elnöke kéri a 

képviselő-testületet, hogy támogassa a szervezetet, hogy a tagjai minél színesebb 

programokon vehessenek részt. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

10.000 Ft támogatást javaslok. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Siketek és Nagyothallók Országos Szövetsége Somogy 

Megyei Szervezete részére 10.000 Ft összegű támogatást állapítson meg a 2024. évi 

költségvetés terhére, és hatalmazzon fel arra, hogy a támogatási összeg átutalásáról 

gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2024.(IV.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Siketek és Nagyothallók Országos Szövetsége Somogy 

Megyei Szervezete (7400 Kaposvár, Irányi Dániel  utca 12.) 

részére 10.000 Ft összegű támogatást állapít meg, Kadarkút 

Város önkormányzatának költségvetésében biztosított 

működési támogatása terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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6. Döntés pályázat beadásáról szociális célú tűzifa támogatásra  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A polgármester elmondta, hogy minden évben adott be a képviselő-testület szociális tűzifa 

támogatásra pályázatot.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy keménylombos tűzifára adjuk be a pályázatot, az előterjesztés szerinti 

tartalommal. Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

56/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

pályázatot nyújt be a helyi önkormányzatokért felelős 

miniszter által a települési önkormányzatok szociális célú 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatására kiírt 

felhívásra. A Képviselő testület 

298 m3 keménylombos tűzifa támogatást igényel. 

A Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális rászorultság 

és a támogatásból vásárolt tüzelőanyag 2024. évi 

igénylésének részletes feltételeit a jogosultak részére 

támogatást megállapító önkormányzati döntés és a kiosztás 

előtt hatályba lépő rendeletében szabályozza. A Képviselő-

testület vállalja továbbá, hogy a pályázati kiírás 6. pontjában 

foglaltakat teljesíti, és a szociális célú tűzifában részesülőtől 

ellenszolgáltatást nem kér. 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat 

benyújtásával. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2024. április 30. 

 

 

7. Mezőgazdasági vontatóval végzett bérmunka térítési díjának megállapítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város lakossága részéről felmerült az igény a Kadarkút Város Önkormányzata 

tulajdonában lévő mezőgazdasági vontatóval és a hozzá kapcsolódó mezőgazdasági 

eszközökkel – azok szabad kapacitása esetén – bérmunka végzésére. Ennek kellene egy díjat 

megállapítani. 
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Nehéz díjakat megállapítani, mert a területek is kicsik. Kidolgozásra került három határozati 

javaslat. Ha a lakosságot is támogatni szeretnénk én az „A” határozati javaslatot javaslom 

elfogadásra, ami 13.653 Ft/óra. 

 

Kujbus András György képviselő kérte a polgármestert, hogy a „B” és a „C” javaslatot is 

mondja el. 

 

Karsai József polgármester 

A „B” javaslat 20.000 Ft/óra, a „C” verzió 50.000 Ft/óra.  

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Az „A” „B” „C” verziók mellett lehetne egy „D” verzió is, hogy abszolút nem végzünk ilyen 

munkát. Én is segíteni akarom a lakosságot, de nem szeretnék senkire ráerőltetni semmit, de 

úgy gondolom az önkormányzat nem ilyen tevékenységekre szakosodott. 

Elmondta, hogy most a tavasszal rengeteg munka volt. Az a véleménye, hogy ebben 

igazságos összeget nem lehet hozni. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy örül annak, ha valaki megműveli a földjét és 

nem parlagfű nő rajta.  

 

Kujbus András György képviselő 
A gépparkunk és a humán erőforrásunk biztosított erre? 

 

Karsai József polgármester 

Igen. 

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy ha szántanak azt m2-ben adják meg. Órában 

számítva ezt nem tudja elképzelni. 

  

Karsai József polgármester 

Néztünk más önkormányzatokat, hogy ez náluk hogyan működik és megkérdeztük a belső 

ellenőrt is, hogy neki mi a javaslata és ez tűnt a legkézenfekvőbbnek. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én ezt órában nem tudom elképzelni és nem is fogom megszavazni egyiket sem.  

Nem tudom azt sem, hogy ezek a traktorok mennyit fogyasztanak. Azt tudom, hogy most 30-

40 ezer forint között szántanak hektáronként. Elmondta, hogy ezen nem szeretne 

nyerészkedni, de azt sem szeretné ha veszteséges lenne a művelet. 

 

Pintér Gergő alpolgármester elmondta, hogy mindkét álláspontot megérti, de a kis 

kertekben négyzetmétert nem lehet számolni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mind a két álláspontot osztom azzal, miután a tavaszi munkák nagyjából befejeződtek, 

alaposabban át kellene gondolni. Mert ha ilyen véleménykülönbségek vannak köztünk is a 

településnek nem fog tetszeni. 

Segíteni kell, de ezt a megoldást én sem támogatom. 
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Karsai József polgármester 

Kell, hogy valami alapján ki tudjuk ezt számolni. Önköltséget számolunk, de a belső 

ellenőrnek alátámasztást kell tenni mellé. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha most nem döntünk, arról viszont döntenünk kell, hogy a jelenleg már elvégzett munkákkal 

mi legyen. Az nem néz ki jól, ha szeptemberben számlázunk nekik. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mi most találkozunk azzal, hogy ekkora erre az igény. 

A legkisebb telkek a legnehezebben megmunkálhatóak. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ezeknek többe kerül a megmunkálásuk. Én azt nem tudtam, hogy ezek a munkák el vannak 

végezve. 

Ha tényleg ilyet csinálunk, tényleg csak konyhakertekről legyen szó. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A kertek megmunkálása átlagban mennyi időt vett igénybe? 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Átlag fél órát. 

 

Kujbus András György képviselő 
Azt javaslom, hogy hozzunk egy egyszerű döntést és a későbbiekben erre visszatérünk. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Egységes döntés kell. A kopást fel kell számolni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ennél több munka ne legyen, én attól félek. 

 

Karsai József polgármester 

Akkor ezt napoljuk el és akik készen vannak azoknak megnézzük mekkora területet 

munkáltunk meg. 

Megnézzük mekkora összegre jön ez ki kb. 

 

A képviselő-testület a napirendi pontban a döntést 7 igen szavazattal elnapolta. 

 

 

8. Étkezési intézményi térítési díjak felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az étkezési térítési díjakat felülvizsgáltuk és azokat változatlan formában javasoljuk 

fenntartani. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás más javaslat nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy az étkezési térítési díjak felülvizsgálatát, az előterjesztés szerinti tartalommal 

fogadjuk el. Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

57/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete: 

 

1.  az önkormányzat által biztosított – nevelési-oktatási 

intézményekben igénybe vett – gyermekétkeztetés 

intézményi térítési díjáról, a térítési díjkedvezményről, 

valamint a térítési díj megfizetésének elmaradása esetén 

alkalmazandó eljárásról; továbbá az önkormányzat által 

fenntartott költségvetési intézményben folyó étkeztetésről, 

az étkezési térítési díj megállapításáról szóló 

5/2018.(IV.27.) számú önkormányzati rendeletekben 

meghatározott intézményi térítési díjakat felülvizsgálta, és 

azokat változatlan összegben fenntartja. 

 

2.  a gyermekvédelem helyi rendszeréről; a gyermekjóléti, 

gyermekvédelmi ellátásról, a személyes gondoskodást 

nyújtó ellátások formáiról, igénybevételéről, a fizetendő 

térítési díjakról szóló 12/2018.(VII.31.) számú 

önkormányzati rendeletekben meghatározott intézményi 

térítési díjakat felülvizsgálta, és azokat változatlan 

összegben fenntartja. 

 

3.  a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott 

egyéb szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi 

szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) számú önkormányzati 

rendeletekben meghatározott intézményi térítési díjakat 

felülvizsgálta, és azokat változatlan összegben fenntartja. 

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Dr. Szalontai András jegyző 
 

 

9. Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a Kadarkút 048/46 hrsz. alatti ingatlan 

villamos energia ellátáshoz 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adja meg a tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulást az 

előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete   

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulást ad a Kadarkút 

048/46 hrsz. VEE_3-új 22 kV-os szabadvezeték hálózat és 

OTR állomás kiépítéséhez a az önkormányzat tulajdonában 

és kezelésében lévő Kadarkút 046 és 047 helyrajzi számú 

közút vonatkozásában, az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

10. Egyebek 

A) Rendkívüli települési támogatás igénylése 

     Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Rendkívüli települési támogatás igénylésére nyújtunk be igényt, jubileumi jutalom 

kifizetésének ügyében bruttó 2.531.132 Ft összegben. Ez a dolgozónak jár, aki tudomásul 

vette, hogy később kapja meg és lejárt követelésként be tudjuk adni rendkívüli önkormányzati 

támogatásra az igényünket. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki, egyetért azzal, hogy rendkívüli települési támogatásra az igényünket beadjuk,kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2024.(IV.25.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

települési önkormányzatok – vissza nem térítendő - 

rendkívüli támogatására pályázatot kíván benyújtani lejárt 

esedékességű jubileumi jutalmak, valamint a kapcsolódó 

szociális hozzájárulási adó megfizetésére bruttó 2.531.132 

Ft, azaz bruttó Kettőmillió- ötszázharmincegyezer- 

egyszázharminckettő forint összegben.  
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A képviselő- testület felkéri a polgármestert, hogy a 

pályázatot nyújtsa be. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2024. május 3.  
 
 

B) Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői munkakörének ellátására 

pályázat kiírása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának fenntartásában működő kadarkúti id. Kapoli Antal 

Művelődési Ház intézményvezetőjének vezetői megbízatása 2024. május 31. napjával lejár. A 

Képviselő-testület a 31/2024.(II.29.) önkormányzati határozatával pályázatot hirdetett az 

intézményvezetői munkakör betöltésére. A pályázati határidőre pályázat nem érkezett, ezért 

szükséges új pályázati felhívás közzététele. 

 

A pályázati kiírást az előterjesztés mellékleteként csatoltuk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A pályázati kiírás tartalmán lazítani nem lehet? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A jogszabályi minimumot tartalmazza, de az elvárt szakmai tapasztalat az ez esetben 

jogszabályi minimum. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el és a bizottság tagjainak 

megválasztására hatalmazzon fel. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

60/2024.(IV.25.) önkormányzati határozata 

 

1.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői 

munkakör betöltésére pályázatot hirdet a határozat 

mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 

2.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői 

munkakör betöltésére benyújtott pályázatok 

véleményezésére szakértői bizottságot hoz létre. A bizottság 
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tagjainak megválasztására felhatalmazza Karsai József 

polgármestert. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

C) Menetrend egyeztetés 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiadva. 

 

Megint megkerestek bennünket menetrend egyeztetéssel kapcsolatban. A lakosságnak esetleg 

a képviselő-testületnek van-e valami javaslata. 2024. április 26. napjáig kell megküldeni. Ha 

valakinek van javaslata azt a hivatal e-mail címére kérem megküldeni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ilyen javaslattal volt már, hogy értünk el valamit? 

 

Karsai József polgármester 
Nem, de mindig megkérdeznek bennünket. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, javaslat nem volt. 

 

 

D)A Kaposvári Tankerület kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kapcsolódóan Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2024.(III.28) számú, 

a kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégium kollégiumában lévő 4 használaton 

kívüli kollégiumi szobának a Somogy Vármegyei Szakszolgálat Kaposvári Tagintézmény 

Kadarkúti telephelyén történő feladatellátás céljára történő felszabadítása tárgyban hozott 

képviselő-testületi határozathoz a Kaposvári Tankerület 2024.04.10-én levélben fordult a 

Képviselő-testülethez, hogy a fenti tárgyban komplex döntést hozzon, azaz a képviselő-

testület külön-külön határozzon az egymással összefüggő feladat-átszervezésről.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. Aki ezzel egyetért, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

61/2024.(IV.25.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kaposvári Tankerület TK/139/KOZNEV/00042-5/2024. 

számú felterjesztéséhez kapcsolódóan a Somogy Vármegyei 

Pedagógiai Szakszolgálat Kaposvári Tagintézmény 

Kadarkúti Telephelyén a telephely helyi címének 

megváltoztatásához (a telephely új címe: 7530 Kadarkút, Fő 

utca 1.) hozzájárul. 

 

Felelős. Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

E) Nonprofit gazdasági társaság alapítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva, az előterjesztésben foglaltakat fenntartom. 

Amikor megírtam az előterjesztést igyekeztem a témával kapcsolatos minden lényeges 

kérdésre kitérni. 

 

Elmondta, hogy sokan próbáltak segíteni, hogy a szakmai feladatok ellátására is képes 

ügyvezetőt találjunk, mert ennek megjelölése nélkül nem lehet a cégvezetést elindítani. Volt 

egy személy, aki minden szempontból megfelelő volt február végén és március elején 

tárgyaltunk vele. Véleményem szerint nem vállalható bér és juttatás igényei voltak. 

Ezért tovább kerestünk. polgármester Úr talált egy minden szempontból megfelelő személyt, 

aki elhalálozott egy nappal azelőtt mikor a tárgyalásra érkezett volna. 

Találtunk egy harmadik személyt aki nagyon jó rendezvényszervező referenciákkal, jó 

képességekkel, széles látókörrel rendelkező precíz személy volt, Ő pedig ezt a nagyon 

összetett feladatot nem vállalta. Július 1-vel már az étteremnek az ügyvezetés által és a cég 

által megkért érvényes működési engedélyekkel kell rendelkeznie. Működésképes kezdési 

állapotban kell lennie. Ezért olyan átmeneti megoldást javasol a polgármester Úr, hogy egy 

beosztott hivatali köztisztviselő, akinek megvannak a szervezési készségei, hogy a neve alatt 

szigorúan másodállásban, a köztisztviselői munkaköre megtartása mellett –nem közben-  

másodállásban ügyvezetőnek jelölünk. Illetve a mellette kötelező megfelelési tanácsadó 

személyére is egy köztisztviselő lenne. Így kezdenénk meg a cégbejegyzést, hogy egyáltalán 

legyen az a jogi személy, aki már a működési engedélyeztetést kezdheti. Minden mást 

témánként tételenként leírtam az előterjesztésbe. Ha ezzel kapcsolatosan kérdés van, arra 

szívesen válaszolok. 

Annyi kiegészítést tennék még, hogy a polgármester Úr egyeztetett a felügyelőbizottsági 

tagjelöltekkel. 

 

Karsai József polgármester 
Három személlyel sikerült, aki el is vállalta. Az egyik a Mannász Béláné, a másik a Máger 

Béla tanár Úr, aki jelen pillanatban szakmai igazgató helyettese a Jálics iskolának, a 

képviselő-testületből Kujbus András képviselő Urat javaslom felügyelő bizottsági tagnak. 

Elmondta a jelöltekkel kapcsolatos érveit. 

Elmondta, hogy Horváth Vízvári Szilviára azért esett a választás, mert a Dorottyában hasonló 

feladatokat látott el a vállalkozói szférában. A Végh Veronika pedig a társaság megfelelési 

tanácsadója a munkaköri dolgokkal Ő van tisztában. 

Elkezdjük a személyzet toborzását illetve felvételét. 
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Elmondta, hogy a hírek szerint a gyermekétkeztetés ki fog kerülni az önkormányzatok 

kötelező feladatellátásai közül. 

 

Elmondta, hogy az állásokra már vannak helyi érdeklődők. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én több kérdést is tennék fel. Valamelyikre Ön valamelyikre pedig a jegyző tud válaszolni. 

Itt most meghallgattam, hogy micsoda szakmai feltételek kellenének és micsoda elvárások 

vannak és épp ezért valaki nem is vállalta, annak ellenére, hogy ebben dolgozik nap mint nap. 

Azért azt el kell, hogy mondjam, hogy a támogatói okirat 2021-es keltű. Nagyjából nem 

februárban tudtuk meg, vagy tudta meg Ön, hogy itt egyszer majd el kell indulnia az „Akác” 

vendéglőnek. Volt rá bőven idő, hogy lehet találni valakit. Elég nehezen hiszem el, hogy ha 

ennyi idő alatt nem találtak, akkor az előterjesztés úgy szól, hogy 1 év határozott idejű. 

Amivel abszolút nem értek egyet, mindenképpen határozatlan idő legyen. Ez az én 

véleményem, aztán nem leszek népszerű a többi javaslatommal sem de nem nagyon érdekel, 

hogy népszerű vagy nem népszerű a dolog. Nem gondolnám ha ennyi idő alatt nem sikerült 

akkor majd egy év alatt találnak. Azt sem gondolom, hogy nem tudná, hogy nagyjából kiket 

szeretne, csak most lehet nem lenne annyira népszerű döntés felvállalni. Volt az „Akác” 

vendéglőben korábban olyan személy amikor üzemelt az „Akác” vendéglő aki önhöz köthető. 

Az előterjesztésével kapcsolatban azon kívül, hogy meg kell alakítani ezt a nonprofit kft-t, 

ezen kívül egyéb dologgal nem tudok egyet érteni. Viszont Kadarkút szempontjából rendkívül 

fontos, hogy megoldjuk a helyzetet, már csak az iskola miatt is. Pontosan tudjuk, hogy a 

diákoknak Kaposvárra a „Bárányba” bejárni rendkívül nehézkes. Azt gondolom, hogy Önt és 

az Ön csapatát terheli a felelősség, hogy nem talált szakembert. Kormányzati forrásokkal 

létrejön az „Akác” vendéglő és 3 év alatt nem talál egy olyan embert, aki úgy lenne 

ügyvezető, hogy szakmai képesítéssel is rendelkezik. Én nem értek egyet –én a saját 

véleményemet mondom, nem személyhez köthető, mindig ez volt a véleményem- azzal, hogy 

önkormányzati dolgozókkal töltünk fel nonprofit kft-ket. Még akkor sem ha határozott időre. 

Találjon megfelelő embert, volt rá bőven ideje. Önkormányzati dolgozókkal kívánja feltölteni 

a kft-t, de itt mindig meghallgatom amikor a hivatalról van a beszámoló, hogy itt mindenki 

rendkívül leterhelt, mindenki mindig rengeteget dolgozik. Nem tudom, hogy hogy férne bele a 

másodállási munkaidejébe a személynek bárkit is jelöl. Akit jelölt az az én tudomásom szerint 

szabadidejében egyéb akár az önkéntes tűzoltósággal és egyéb dolgokkal is elfoglalt. 

Tehát biztos, hogy a megfelelő személyt szeretnék-e erre kijelölni? Én nem gondolnám, hogy 

ezt támogatni lehet. Egyébként nem vont bele senkit, hogy ügyvezetőt keres és, hogy 

szakmailag tud-e az ember ajánlani. Csak mindig azt mondja, hogy lehet ajánlani. Lehet, hogy 

az ember tudott volna ajánlani és nem önkormányzati dolgozókkal kellene telerakni a 

nonprofit kft-t. Ez a véleményem, nem szerencsés dolog ez. Már csak azért sem, mert ha 

tetszik rá emlékezni volt olyan köztisztviselő vezető pozícióban aztán ellátott a pozíciójával 

összeférhetetlen ügyvezetői tisztséget. A végén pedig elment jó sok szabadság megváltással. 

Ismerjük a történetet, remélem mindenki tudja, hogy miről beszélek. Nem tartom 

szerencsésnek. A jegyző Úrtól viszont megkérdezném, hogy ezt a cégalapítást kivel tervezik 

megcsináltatni? És ezt is 2.800.000-ért mint a másik pert. 

 

Karsai József polgármester 

Dr. Dániel Balázs ügyvéd Úrral aki a dzsidipiár feladatokat is ellátja az önkormányzaton. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt tetszett mondani, hogy akiket megkeresett a bér és egyéb juttatások miatt nem vállalták. 

Akiket most javasol nekik megfelelő a juttatás amit felajánlott? Vagy pedig ingyen csinálják, 

mert szeretnek Kadarkútért tenni? 

 

Karsai József polgármester 

Igen. Akik dolgoznak, azokat ki kell fizetni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte a polgármestert, hogy zárt ülésen elmondja-e 

milyen juttatásokkal lehet számolni a két fő esetében. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő Igen. Egy dolgot tegyünk tisztába. A családomról 

szíveskedjen leszállni. Az „Akác” vendéglőt nem magamnak, nem a családomnak építettük, 

hanem azoknak a családoknak, akik esküvőt, lakodalmat, keresztelőt, ballagást stb. 

szeretnének tartani. Ezt az épületet úgy gondolom megmentettük itt a település központjában 

az enyészettől. Ebből kár hisztériát csinálni. Én nem fogok dolgozni az „Akác” vendéglőben, 

tanácsokat fogok adni. A testvérem sem fog dolgozni az „Akác” vendéglőben. Egyéb más 

rokonságom meg nincsen. Felesleges hisztériát kelteni ez ügyben. Az én családom még innét 

semmit nem vitt el.  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ne sugallja, hogy az én családom bármit is. 

 

Karsai József polgármester 

Isten ments, hogy sugallnám. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem úgy néz ki. 

 

Karsai József polgármester 

Csak mondtam, hogy az enyém nem. És nem is építek nekik semmit. És most már tisztázzuk 

ha itt van négyszemközt – mert a feleségem ezen megsértődött- a sportcsarnokot meg a 

tanuszodát azt nem a feleségemnek építem, hanem azoknak a gyerekeknek, azoknak a 

családoknak, azoknak a szülőknek építjük akik azt használják. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Örülök, hogy kijavította, mert ez az építem egy kicsit érdekes mondat volt. Nem tudom miért 

sértődött meg. 

 

Karsai József polgármester 

Azért mert egyetlen egyszer nem tetszett eljönni, ott van 25-30 kisgyerek akik kézilabdáznak, 

tehetségesek, ügyesek. Csak az a baj, hogy a polgármester felesége foglalkozik velük. 

Én sok gyalázatot eltűrtem, elviseltem, és én itt be is fejezem, többet Önnel nem fogok 

foglalkozni, csak bocsánat, hagyja békén a családomat! 

Engem bármikor, bárhol, bárminek elmondhat. A családom nem vesz részt a közéletben. A 

családom ezért a településért csak dolgozott. Ne keverjük bele őket. Az én közéleti 

szerepvállalásom rám tartozik, senki másra. Térjünk vissza az „Akác” vendéglőre. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Engedje meg, hogy válaszoljak erre, mert nekem címezte és azt mondta, hogy nem kíván 

többet erről velem beszélni. Akkor úgy illik, ha enged rá reagálni. 

Akár milyen kritikát megfogalmaztam Önnel szemben a legnagyobb probléma az, hogy Ön 

nem érti meg, hogy nem Karsai József ellen fogalmaztam meg a kritikát, hanem Kadarkút 

Város polgármestere ellen. Az, hogy én Önnel kritikus szemmel vagyok azt Ön pontosan 

tudja, sokszor kimondta. Én azt gondolom, hogy Ön nem megfelelően dönt egy csomó 

mindenben. De ez az én véleményem, én is elmondhatom, mint ahogy én is meghallgatom az 

Ön véleményét, mint képviselő. Képviselőként hallgatom meg, Ön pedig mint polgármester 

hallgassa meg. Soha nem támadtam és ezt nagyon-nagyon visszautasítom,ezen gondolkodjon 

el kérem, hogy én az Ön családját direktbe is támadtam volna. Amikor kitettem az internetre –

a sokat szidott facebookra-  ami amikor kampány van nem annyira szidalmas. Van olyan aki 

azt mondta, hogy az életbe nem facebookozik, mert Ö ezt arctalan dolognak tartja. testületi 

ülésen hangzott el, ha kell személyhez is társítom. Ilyenkor azért sikerül elővenni a 

facebookot. Amikor én kitettem az internetre közérdekű adatba, hogy az Ön családtagjából ki 

kapott a gyerekesély programmal pénzt, akkor az egy programban vett részt és nem  is 

tudtam, hogy az Ön családtagja kapott, nem arra irányult. Kíváncsi voltam, hogy ki kapott. Ez 

az egyetlen egy dolog volt, most is látható és nem én szolgáltattam az adatot, hanem a korábbi 

jegyzője. Ennyi. És nem kívánok én sem méltatlan dolgokba belemenni. Én azt gondolom, 

hogy a családokat ki lehet hagyni. Nem fogok lemenni arra a szintre mint maga. 

 

Karsai József polgármester 

Akkor most ebben azt gondolom, hogy megegyeztünk a nyilvánosság előtt. Azért ezt jó, hogy 

kimondtuk. Még egyszer mondom, egyetlen családtagomnak sincs semmi köze a közéleti 

szerepvállalásomhoz.  

 

Visszatérve az „Akác” vendéglőre a képviselő-testület tagjait kérdezem van-e kérdésük. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ezzel én is egyetértek, hogy ne innen belülről legyen, nem tartom jónak, akkor sem ha ez csak 

határozott időre lenne. 

Elmondta, hogy valaki olyan kellene akinek van szakmai tapasztalata. Elmondta, hogy a 

vendéglő üzemeltetéséhez indításához kell egy tőke. Megkérdezte honnan lesz forrás, az 

emberek fizetésére a közművekre stb. 

 

Karsai József polgármester 

Valószínűleg bevételt fog termelni a vendéglő. Én azt nem állítom, hogy az első hónapokban 

rentábilis lesz, azt ki kell egészítenünk. Én bízom benn, hogy olyan színvonalon tudjuk 

működtetni, hogy a működés fedezi a kiadásokat.  

Elmondta, ha nyereség lesz azt vissza kell forgatni a működésbe. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Erről én most nem tudok szavazni, mert ez nem egy kis dolog. 

A működése annyira összetett dolog, hogy én úgy gondolom mindenképpen egy szakemberre 

lenne szükség. Én nem vagyok szakember nem látom át, de látom, hogy kicsibe is mennyi az 

akadály, akkor itt mennyi.  

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Kettő döntést kellene hoznunk. 
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Karsai József polgármester 

Meg kellene alakítani a céget. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Igen, megvannak a személyek és azzal együtt egy bizottságot állítunk fel. 

 

Karsai József polgármester 

Az a cégalapításhoz kötelező. A polgármester elmondta kik lesznek a bizottsági tagok és a 

nonprofit kft. ügyvezetője és megfelelőségi tanácsadója. 

 

Rózsa János képviselő 

Ők meg fogják tudni nyitni az üzletet azzal az előjellel, hogy áthozzuk a felnőtt étkeztetést. A 

gyermek étkeztetést letisztítjuk. Egy apró döccenő, ha megnézed az éthordós embereket, ott a 

földszinten járnak. Itt a magas lépcsőn nem biztos, hogy mindenki fel tud jönni. nem beszélve 

arról, hogy a hátsó rámpa ahol fel kell menni az ételkiadóhoz kívánnivalót hagy még maga 

után. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Igen ez technikai kérdés, a költségvetés meg üzleti terv alapú. Keressük az ügyvezetőt. A 

legnagyobb állásportálnál sikerült egy felületet jutányosan vásárolni. Az a terv, hogy egy 

hónapon belül megtaláljuk az ügyvezetőt. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy megtalálta az ügyvezetőt, de arról nem tehet, 

hogy időközben meghalt. Beszélt arról, hogy a vendéglő működése az iskola létének is fontos 

szereplője, a képzés megmaradása miatt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy Erdős képviselő Úrral ért egyet. Elmondta, 

hogy a 3 millió forintot nem lehet kiegészíteni, mert azt nem lehet felélni, az egy kötelező 

tőke. Az a cégalapításhoz kell, ha alá megy törvényességi eljárást von maga után. 

 

0 forinttal neki kéne állni, úgy hogy semmi nincs az épületben. Az első hónapot úgy kellene 

megelőlegezni, hogy minden alapanyagot, minden egyebet nekünk. Nem látok ehhez egy 

számítást. Én értem, hogy üzleti terv, de nem látunk számokat, papírt stb. Ez ne legyen így, 

mert szerintem rendkívül fontos lenne, főleg a diákok miatt. De ha nem megy, akkor 

kőkeményen zsebbenyúlós lesz. Az ügyvezető fog dönteni mindenben. Én oda szakembert 

szeretnék, teljes mértékben szakembert. Nem csak 1 hónapra nem csak 1 évre, most. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy ezzel egyet ért, de el kell indítani a cégalapítást 

mert azzal időt nyernek. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a céget minél előbb meg kell alakítani, mert 

sürget az idő. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy nem a személyekkel van problémája, de 

amikor elmondják milyen szerteágazó akkor nulla tapasztalatú emberekkel indulnának el.  

 

Dr. Szalontai András jegyző mondott ellenpéldát. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy korábban is működött a vendéglő aztán 

bezárt. Ő nem optimista ebben a kérdésben. Megkérdezte, hogy miért nem Rózsa János 

képviselőt kérték fel akár a bizottságba is, aki szakmai végzettséggel bír. 

 

Kujbus András György képviselő elmondta, hogy érti azt, hogy az idő sürget, ennek mennie 

kell. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Imádom ezeket a mondatokat, hogy menni kell, meg döntsetek, mert ez kell, meg jó lesz ez, 

majd valami lesz. Elmondta, hogy büszkén nézegette hétről hétre ezt a vendéglőt. Véleménye 

szerint az emberek várják a nyitást. Elmondta, hogy attól vége van, hogy csináljunk valamit 

mert meg kell nyitni és utána lesz majd valami.  

Elmondta, hogy a vendéglátás nagyon nehéz szakma és a vendéglátó egységet nem lehet úgy 

megnyitni, hogy majd lesz vele valami. Egy vendéglátó egységnek a nyitás napján kell a 

toppon lennie. Akkor fog jönni a legtöbb vendég, akkor jönnek az érdeklődők. Akkor fognak 

szétnézni, hogy mit várhatnak ettől az egységtől. Az a véleménye, hogy már fél éve 

reklámozni kellene az egységet. 

Az a véleménye, hogy az „Akác” ajtaját nem szabad ilyen gondolkodással kinyitni.   

Elmondta, hogy a képviselő-testületbe van egy vendéglátós és az Ő nevét nem látja. 

 

Elmondta, hogy volt már rá példa amikor sürgős volt a döntés, de nem döntött akkor a 

képviselő-testület. Elmondta, hogy ezt a vendéglátó egységet tökéletesen működő állapotban 

szeretné megnyitni. 

 

Karsai József polgármester 

Én képviselő Úrral beszéltem, azt mondta, hogy vissza akar vonulni.  

Erről még beszélni kell, de a tanítás mellett ez sem megy. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

De nem tudjuk, hogy mit vállalna, ha meg sem kérdezzük. 

 

Horváth Ferencné képviselő elmondta, hogy nagyon várják a vendéglő megnyitását. Ő is el 

tudná képviselő Urat képzelni. 

 

Karsai József polgármester 

Akkor képviselő Úr gondolkodjon el, és jöjjünk össze később és akkor döntsünk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Döntsünk, de ne legyen nyomás rajtunk. 

 

Rózsa János képviselő  
Az ismeretségi körömben lenne olyan személy aki hajlandó lenne segíteni, de ezt meg kell 

beszélni. 

 

Karsai József polgármester 

Akkor napoljuk el a döntést ebben a kérdésben. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én azt szeretném hogy ne ugyanezekkel a feltételekkel üljünk le legközelebb erről beszélni. 

Mindenki próbáljon az ismeretségi körében ügyvezetőt találni. Egy ilyen ügyvezetői tisztséget 

nem lehet másodállásban. Ez nem 8 órát fog igényelni az első időszakban, hanem 16-ot. 

Másodállásban nem lehet csinálni. Másodállásban csak rosszul lehet csinálni én úgy 

gondolom. 

Elmondta, hogy mindenki szakemberben gondolkodjon. 

 

Dr. Szalontai András jegyző kérte, hogy tájékoztassák a testület tagjai mit, hogyan 

szeretnének, milyen felépítésben. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Beszéljük meg azt is, hogy belefolyunk a működésbe, vagy csak év végén a beszámolót 

vitatja meg. 

 

Hoffmann-né Hetesi Noémi SZASZK intézményvezető 

A pályázathoz szerettem volna hozzászólni. Arról van szó, hogy van egy pályázati határidő. 

Én ebből a szakmából jövök és azért tudom azt, hogy ezeket a szempontokat is érdemes 

figyelembe venni. Ez egy hosszú beruházási folyamat volt. Voltak olyan szakaszai, amelyek 

nem biztos, hogy akkor valósultak meg amikor éppen kitűzött határidő volt. Akkor különböző 

javításokat és módosításokat is kellett végezni. De mindig van egy végső határidő és annak a 

kötelezettsége és vállalása ha nem teljesítődik, akkor vissza az egész. Azért ezt is bele kell 

kalkulálni, pláne most egy olyan időszakban amikor folyamatosan ellenőrzik és felállítottak 

olyan hatóságokat amelyek kifejezetten erre a célra szolgálnak, hogy ezeket vizsgálják. 

Ezeket át kell gondolni, ezek komoly pénzek. 

 

A képviselő-testület a döntést a napirendi pont tekintetében elnapolta. 

 

 

F) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

Kujbus András György képviselő 

Az előző képviselő-testületi ülésen jeleztem, hogy a Rákóczi utcai részen a zsákutcánál 

belógó fenyőfák vannak, akadályozzák a szemetes autó közlekedését. Történt megkeresés ez 

ügyben? 

 

Karsai József polgármester 

Igen. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A mini bölcsődével kapcsolatban szeretném megkérdezni mikor indul? 

 

Karsai József polgármester 

A mini bölcsőde hétfőtől elindult. Folyamatos beszoktatás van. A héten 3 kisgyerek van, 

aztán bővül még kettővel és utána elér a hetes létszámig a harmadik hétre. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Többen kérdezték már, hogy a Szabadság utca ügyével mi van? 
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Karsai József polgármester 

A Szabadság utca jelen pillanatban záró döntés jóváhagyáson van a Miniszterelnökségen. Ez 

az úgynevezett exante eljárás.  

 

Erdős Sándor János képviselő megkérdezte, hogy a régi egészségházzal kapcsolatban 

megkérdezte, hogy a polgármester Úr felvette-e a kapcsolatot a társtulajdonos települések 

polgármestereivel, mert úgy véli a gyógyszertár nem fog kinyitni, és abban az épületben 

lehetne egy új gyógyszertárat létrehozni. 

 

Karsai József polgármester 

A gyógyszertár tulajdonosa azt mondta, hogy fiók gyógyszertárként fogja kinyitni a 

gyógyszertárat. A fiók gyógyszertár nyitásnak május elsejétől van jogszabályi lehetősége. 

 

Erdős Sándor János képviselő javasolta, hogy a régi egészségházban legyen kialakítva 

gyógyszertár. Elmondta, hogy a gyógyszertár hiánya az idősek körében nagy gondot okoz. 

 

 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület munkaterv szerinti nyilvános 

ülését 1630  órakor bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


